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ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CURTEA DE ARGEȘ 

 

 
 

 

La sedinta ordinara din data de 26 martie 2024, ora 10,00, desfasurata la sediul Primariei Municipiului Curtea de Arges si convocata in baza 
Dispozitiei Primarului nr. 214/20.03.2024 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru, 
Deaconu Marius, Drăgăneci Mihai Bogdan, Dumitrache Maria, Dumitrache Ștefan, Georgescu Doru, Lica Emanoil Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, 
Marinescu Ion Mădălin, Moisescu Marius Octavian, Petrescu Daniel, Popescu Silviu, Răduțu Babeț Ana, Socaciu Bogdan, Stancu Alexandra-Loredana, 
Șerban Ion, Tița Nicolae Cătalin - 19 din totalul de 19 aflati in functie. 

Nu au fost consilieri absenti. 
Presedintele de sedinta spune la vot ordinea de zi care cuprinde:  

1. Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  ordinara din data de 27.02.2024. 
2. PROIECT DE HOTARARE privind desemnarea reprezentanților Consiliului local  Curtea de Argeș în comisiile de evaluare și comisiile de soluționare a 
contestațiilor pentru evaluarea anuală a managementului exercitat în anul 2023 la Centrul de Cultură și Arte  „George Topîrceanu” și  la Biblioteca 
Municipală Curtea de Argeș  

- prezinta inițiator - dl. Primar 
3. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Programului de lucrări al Serviciului Public de Gospodărie Comunală pe anul 2024 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
4. PROIECT DE HOTARARE privind modificarea Anexei la H.C.L. nr. 83/2023 pentru aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a sistemului 
de parcare cu plată în municipiul Curtea de Argeș 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
5.PROIECT DE HOTARARE privind modificarea H.C.L. nr. 61.2021 privind desemnarea reprezentanților consiliului local în consiliul de administrație al 
spitalului municipal 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
6. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. SALUBRITATE PUBLICĂ URBANĂ SRL pentru anul 2024 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
7.PROIECT DE HOTARARE privind modificarea contractului de gestiune a serviciului public de salubrizare stradală în municipiul Curtea de Argeș 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
8. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent pentru stabilire reglementări 
urbanistice în vederea realizării investiției ”Construire locuințe,  anexă gospodărească și cameră tehnică” situată în Județul Argeș, municipiul Curtea de 
Argeș, Str.  , Nr.    , Nr. Cad./Nr. CF 86288, suprafata imobil 4081,00mp 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
9. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru reglementări  urbanistice în vederea realizării investiției  
“CONSTRUIRE SPAȚII COMERCIALE P+1E, AMENAJARE TEREN” situată în județul Argeș, municipiul Curtea de Argeș, Str.   , Nr.  , Nr. 
Cad./Nr. CF 82141, suprafață imobil 3.311,00 mp 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
10. PROIECT DE HOTARARE privind acordarea ajutoarelor de urgență din bugetul local, reglementate de Legea nr. 196/2016 privind venitul minim de 
incluziune, precum și acordarea de alte ajutoare, prestații financiare, beneficii acordate familiilor, reglementate de alte acte normative în vigoare 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
11.PROIECT DE HOTARARE privind achiziționarea unui teren în suprafață de 1651 m.p. înscris în C.F. nr. 83650 a U.A.T Curtea de Argeș 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
12. PROIECT DE HOTARARE aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici și a devizului general, faza Studiu de Fezabilitate,  
pentru obiectivul de investiții „Extinderea rețelei de canalizare în Municipiul Curtea de Argeș pe strada Victoriei și străzile adiacente” 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
13. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea participării UAT Municipiul Curtea de Argeș în cadrul Programului vizând sisteme de alimentare cu apă, 
canalizare şi epurare a apelor uzate – Apă-canal, derulat de AFM 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
14.PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local  si a bugetului institutiilor finantate integral sau partial din venituri proprii pe anul 2024 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
Ordinea de zi este aprobata cu 19 voturi „Pentru”. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca domnul Primar va face tot posibilul sa ajunga la sedinta, acum este cu un grup de investitori in zona  de 

nord a orasului, acestia dorind sa faca o investitie in municipiu. 
Domnul Georgescu Doru spune ca nu este pe ordinea de zi punctul Diverse. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca a fost intotdeauna punct suplimentar la ordinea de zi a sedintei. 
Domnul Georgescu Doru spune ca in sedinta din data de 27 februarie,  institutia Consiliului local a fost terfelita in aceasta sala. Pentru a nu se 

mai ajunge la aceste situatii solicita aplicarea regulamentului de functionarea a consiliului local si prevederile Codului administrativ, subliniind ca nu este 
voie sa se aduca jigniri si nici sa se creeze o stare nenormala la lucrarile Consiliului local. Considera ca pentru acel eveniment trebuie stabilite sanctiuni. 

Presedintele de sedinta face inscrieri pentru punctul Diverse. Se inscriu urmatorii consilieri:  Georgescu Doru, Popescu Silviu, Marina Bogdan, 
Petrescu Daniel. Din sala  se inscriu urmatorii: domnul Rada, domnul Marin, doamna Badea, doamna Faraoan si doamna Andrei. 

Se trece la punctul nr. 1: Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  ordinara din data de 27.02.2024. 
Doamna Janina Zarioiu, secretarul general al municipiului, supune la vot procesul verbal al sedintei ordinare din data de 27.02.2024.  
Domnul Marina Bogdan spune ca in urma acelei sedinte au facut o solicitare catre domnul Primar, nu au primit raspuns si de aceea il roaga pe 

domnul Paunescu sa paraseasca sala pana cand vor primi un raspuns. Sesizarea este legata de comportamentul domnului Paunescu de data trecuta si 
crede ca este in regula pentru toata lumea sa nu tolereze un astfel de comportament. 

Presedintele de sedinta arata ca deocamdata, conform legii, nu pot sa faca acest lucru. 
Domnul Marina Bogdan precizeaza ca este o invitatie. 
Presedintele de sedinta spune ca nu poate sa-i ceara asa ceva, acum totul se refera strict  la sedinta de astazi. 
Domnul Petrescu Daniel intervine fara sa i se dea cuvantul afirmand: “Vreti sa provocati iar un nou scandal?”  
Domnul Marina Bogdan precizeaza inca o data ca este vorba de o invitatie. 
Presedintele de sedinta roaga sa se refere strict la procesul verbal. 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta ordinara a Consiliului Local     

 din data de 26 martie 2024 
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Domnul Petrescu Daniel intervine pe ton ridicat spunand: “Il tine cineva in sala?” “Ne ridicam si plecam acasa.” „Ati tinut in brate infractori”. 
Domnul Marina Bogdan este de parere ca trebuie pastrata o discutie decenta. Arata ca era o rugaminte, daca dumnealui nu vrea sa 

paraseasca sala, este in regula. 
Se supune la vot procesul verbal al sedintei ordinare din data de 27.02.2024. Este aprobat cu  11 voturi „Pentru”. Urmatorii 8 consilieri nu au 

votat: Marina Bogdan, Bucur Ovidiu Dumitru, Draganeci Mihai Bogdan, Marinescu Madalin, Dumitrache Maria, Georgescu Doru, Petrescu Daniel, Tita 
Nicolae Catalin. 

Se trece la punctul nr. 2: PROIECT DE HOTARARE privind desemnarea reprezentanților Consiliului local  Curtea de Argeș în comisiile de 
evaluare și comisiile de soluționare a contestațiilor pentru evaluarea anuală a managementului exercitat în anul 2023 la Centrul de Cultură și Arte  
„George Topîrceanu” și  la Biblioteca Municipală Curtea de Argeș. 

Presedintele de sedinta prezinta proiectul. Arata ca dumnealui vrea sa faca o propunere si anume: pentru Comisia de evaluare de la Centrul de 
Cultură și Arte il propune pe domnul Bădescu Nicolae Răzvan si pentru Comisia de soluționare a contestațiilor pe domnul Moisescu Marius Octavian, iar 
la Biblioteca Municipală pentru Comisia de evaluare o propune pe doamna Stancu Alexandra Loredana si pentru Comisia de soluționare a contestațiilor 
pe domnul Lică Emanoil Gheorghe. 

Nu au fost alte propuneri. Doamna secretar general mentioneaza votul secret. Pentru ca domnii consilieri nu au dorit, presedintele de sedinta a 
supus la vot proiectul de hotarare cu numele propuse. Este aprobat cu  14 voturi “Pentru” si 5 voturi “Abtinere” (Bucur Ovidiu Dumitru, Drăgăneci Mihai 
Bogdan, Marina Ionuț Bogdănel, Petrescu Daniel, Tița Nicolae Cătalin). 

Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Programului de lucrări al Serviciului Public de Gospodărie Comunală pe 
anul 2024.  

Presedintele de sedinta precizeaza ca proiectul a fost discutat in toate comisiile. 
Domnul Serban Ion spune ca sunt ceva probleme in zona Groape cu santurile, dejectiile, canalizarea si sunt foarte multe gropi. Sa se treaca 

macar la rezerve. 
Presedintele de sedinta arata ca s-a intervenit pe partea de gropi. Programul se poate completa in functie de evolutia lucrarilor. 
Domnul Georgescu Doru spune ca au analizat programul de lucrari in comisie. Toate aceste lucrari sunt sustinute de fonduri materiale. Daca 

nu sunt bani, nu se pot face. Au aprobat programul pentru ca serviciul trebuie sa functioneze. Arata ca la alte lucrari trebuie avute in vedere toate 
sesizarile cetatenilor si rezolvate cu prioritate. Nu a gasit strada Cranguri, Valea lui Alb si ar dori ca toate aceste sesizari facute de cetateni de-a lungul 
timpului, sa fie prinse la alte lucrari. De asemenea sesizarile facuta de cetateni in aceasta perioada, care pot constitui un pericol public, trebuie prinse in 
acest program. Arata ca nu sunt bani suficienti pentru cate ar trebui facute in oras, dar prioritatile trebuie rezolvate. De asemenea mai sunt problemele 
legate de canalizarea pe strada Victoriei si pe alte strazi, dar sunt prinse in aceste programe. 

Presedintele de sedinta precizeaza ca vor avea in curand o discutie referitoare la canalizarile pluviale.  
Domnul Georgescu Doru arata ca sunt sesizari ale conducatorilor auto cu privire la indicatoarele rutiere. Sunt trecute la alte lucrari, dar ar vrea 

sa devina o prioritate in urma unei discutii intre administratia publica locala si cei de la Politie pentru stabilirea acestor lucruri cat mai repede. De 
asemenea spune ca dumnealor au facut o sesizare in legatura cu sensul unic de la Scoala Nr. 4. Toate acestea trebuie analizate impreuna cu Politia, 
Jandarmeria. De asemenea spune ca trecerile de pietoni pe strada Cuza Voda nu sunt finalizate. 

Presedintele de sedinta precizeaza ca se vor face dupe ce se asfalteaza. 
Domnul Petrescu Daniel observa ca nu este nimeni de la Aquaterm in sala. Arata ca prin Programul Anghel Saligny s-au dat firmei care a 

castigat licitatia  doar bordurile si covorul asfaltic. Afirma ca se vor pune asfalt si borduri, dar nu se schimba si coloana de apa care este veche.  
De asemenea spune ca cetatenii din zona Groape au facut sesizari la primarie pentru ca drumul este foarte ingust, santul este adanc, bordurile 

au fugit cu totul, iar canalizarea curge toata pe sant. Cei din Groape au fost mintiti ca s-a prins strada in programul de lucrari. Arata ca strada Progresului 
este cea mai defecta strada din oras si observa ca este prinsa in programul de lucrari. Voia sa ii intrebe pe cei de la Aquaterm daca li s-a dat  delegare sa 
schimbe coloana de apa. 

Presedintele de sedinta precizeaza ca la buget s-a votat schimbarea coloanei de apa. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca pentru aceasta strada s-a venit cu jumatati de masura. Se face de la pod pana in strada Cuza Voda, dar de 

la pod, de la domnul Ghita, pana in Ivancea nu este canalizare. Acolo este un restaurant, dejectiile de la restaurant si de la cetatenii de acolo se duc in 
puturile de apa. „O gramada de cetateni iau apa de acolo si oamenii nu stiu ca apa aia vine din niste puturi infectate de canalizare”.  

Domnul Petrescu Daniel il intreaba pe domnul director Ghita daca i se pare corect ca firma care se ocupa de borduri si de covor asfaltic sa faca 
ce este mai simplu si dumnealui cu echipa sa faca ce este mai greu, adica sa sparga trotuarele. 

Presedintele de sedinta ii precizeaza ca nu are legatura ce face firma respectiva cu ce face SPGC. Programul Anghel Saligny are cost 
standard. 

Domnul Petrescu Daniel spune ca a vorbit cu patronul si acesta i-a zis ca se puteau face doua strazi de la cap la coada. 
Presedintele de sedinta ii precizeaza ca acea persoana nu reprezinta Programul Anghel Saligny, programul este coordonat de Ministerul 

Dezvoltarii. 
Domnul Greavu Gheorghe arata ca prin Programul Anghel Saligny pentru UAT-urile de marimea orasului nostru s-au aprobat doar 10 mil. lei 

finantare pentru programe de apa, canalizare, infrastructura rutiera. Pentru ceea ce au accesat, exista un standard de cost/km si trebuia sa se incadreze 
in acei bani. Dupa calcule au iesit exact cele trei strazi fara trotuare. 

Domnul Petrescu Daniel spune ca se putea renunta la o strada si se facea anul viitor, iar celelalte doua se faceau cap-coada.  
Domnul Greavu Gheorghe precizeaza ca anul viitor nu va mai exista Programul Anghel Saligny. 
Domnul Marina Bogdan intreaba cum e posibil ca un oras cu statie de asfalt sa ia bani tot pentru asfaltare cand se puteau lua pentru 

canalizare, apa, etc. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca sunt alte axe pentru canalizare. In ceea ce priveste statia de asfalt, arata ca aceasta are o capacitate 

foarte mica. 
Domnul Marina Bogdan spune ca programul are multe cuvinte fara date concrete, cuantificabile. Este o prezentare a ceea ce face sau poate 

sa faca SPGC, insa in acest program ar trebui trecute cifre, lucruri concrete. Daca vor sa faca treaba asa cum trebuie, dumnealui este de parere ca acest 
program ar trebui modificat si facut un alt standard. 

Domnul Serban Ion intreaba unde a ramas deszapezirea. 
Domnul director Ghita Ioan precizeaza ca la dumnealor. 
Domnul Serban Ion intreaba cine are licenta pentru spalarea starzilor. Spune ca aici este o neconcordanta pentru ca domnul Ghita a 

achizitionat o cisterna pentru udatul florilor, dar nu poate sa o foloseasca pentru ca trebuie sa faca salubrizarea dl. Nastea. Trebuie gasita o solutie pentru 
a putea avea dubla folosinta. 

Domnul Petrescu Daniel spune ca in acest program prezentat nu exista nicio estimare. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca acest lucru l-a spus si domnul Marina.  
La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  12 voturi “Pentru” si 7 voturi “Abtinere” (Bucur 

Ovidiu Dumitru, Drăgăneci Mihai Bogdan, Marina Ionuț Bogdănel, Dumitrache Maria, Marinescu Madalin, Petrescu Daniel, Tița Nicolae Cătalin). 
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE privind modificarea Anexei la H.C.L. nr. 83/2023 pentru aprobarea Regulamentului de 

organizare și funcționare a sistemului de parcare cu plată în municipiul Curtea de Argeș. 
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Doamna secretar general prezinta proiectul. 
Doamna Catalin Stef, sef Serviciu juridic, precizeaza ca furnizorii de SMS au dat codurile pentru perioadele de taxare si de asemenea 

precizeaza ca se adauga TVA la plata prin SMS. 
Domnul Petrescu Daniel a vazut ca la statia de la Biserica Domneasca s-a modificat locul de parcare. Intreaba daca s-a desfiintat acea statie. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca nu s-a desfiintat si ca va fi tresata cum trebuie. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca motocarele nu opresc in statia aceea. In statie sunt tot timpul lazi care tin locul  de parcare si considera ca 

trebuie luate masuri. 
Domnul Serban Ion nu stie de ce nu s-a dat drumul pana acum la acele parcometre. Ar dori sa se gaseasca o solutie la nivel de UAT ca 

parcarile rezidentiale sa fie gratuite pentru cetateni, iar pe bulevard cine vine sa plateasca. Considera ca astfel se mareste numarul celor care vor circula 
cu autobuzele. 

Presedintele de sedinta precizeaza ca tocmai de aceea s-a adoptat propunerea domnului Marina, pentru a incuraja parcarea pe  termen scurt. 
Domnul Marina Bogdan spune ca nu este trecut numarul locurilor de parcare si nu stie cum se poate da in folosinta sistemul daca nu se stie 

cate locuri sunt. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca se va completa ulterior. 
Domnul Serban Ion considera ca ar fi bine sa se monteze niste parcometre si la parcarea de la Sala de sport. 
La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 5: PROIECT DE HOTARARE privind modificarea H.C.L. nr. 61.2021 privind desemnarea reprezentanților consiliului 

local în consiliul de administrație al spitalului municipal. 
Presedintele de sedinta roaga sa se faca propuneri. 
Domnul Moisescu Marius Octavian o propune pe doamna Dumitrache Maria, insa dumneaei refuza. 
Presedintele de sedinta il propune pe domnul Marinescu Madalin. Domnul Marinescu refuza. 
Domnul Marina Bogdan il propune pe domnul Bucur Ovidiu Dumitru. 
Presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu propunerea facuta. Este aprobat cu 18 voturi „Pentru” si 1 vot „Abtinere” (Lica 

Emanoil Gheorghe). 
Se trece la punctul nr. 6: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. SALUBRITATE PUBLICĂ 

URBANĂ SRL pentru anul 2024. 
Presedintele de sedinta prezinta proiectul. 
Nu sunt discutii. Presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 7: PROIECT DE HOTARARE privind modificarea contractului de gestiune a serviciului public de salubrizare stradală în 

municipiul Curtea de Argeș. 
Presedintele de sedinta prezinta proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel il intreaba pe domnul Nastea daca le este suficient intervalul orar 02,00-06,00 pentru maturat. 
Domnul Nastea Catalin confirma. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba daca sunt puse semnele. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca cei de la Kranz au spus ca le vor restituí zilele acestea. 
Domnul Petrescu Daniel ii spune domnului Nastea sa fie foarte atent cand va lua in primire iluminatul public. 
La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 8: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent 

pentru stabilire reglementări urbanistice în vederea realizării investiției ”Construire locuințe,  anexă gospodărească și cameră tehnică” situată în Județul 
Argeș, municipiul Curtea de Argeș, Str.           , Nr.     , Nr. Cad./Nr. CF 86288, suprafata imobil 4081,00mp. 

Presedintele de sedinta prezinta proiectul. 
Domnul Marina Bogdan spune ca este un PUZ facut de un cetatean al carui teren a fost trecut in mod eronat din intravilan in 

extravilan.Primaria a platit  PUG-ul catre firma care l-a realizat,  apoi PUG-ul a fost desfiintat de instanta. Practic, s-au platit niste bani degeaba. Intreaba 
daca primaria s-a indreptat catre firma care a realizat acest PUG. Ar dori sa se clarifice aceasta situatie pentru a vedea ce s-a intamplat si crede ca se 
poate face o comisie mixta. 

Domnul Petrescu Daniel spune ca nu este arhitectul sef in sala. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca doamna nu a putut veni pentru ca este bolnava, iar domnul Enache este internat in spital. 
Domnul Petrescu Daniel afirma ca a zis de la inceput ca va face plangeri penale cand e vorba de tot ce se intampla. Doamna arhitect sef i-a 

promis  ca se vor indrepta lucrurile, dar nu s-au indreptat. Afirma ca sunt multe constructii ilegale in oras.  
Presedintele de sedinta il intreaba daca a facut sesizari in acest sens. 
Domnul Petrescu Daniel crede ca dumnealui este singurul care a facut plangeri si sesizari. 
La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 9: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru reglementări  urbanistice în 

vederea realizării investiției  “CONSTRUIRE SPAȚII COMERCIALE P+1E, AMENAJARE TEREN” situată în județul Argeș, municipiul Curtea de Argeș, 
Str.                        , Nr.   , Nr. Cad./Nr. CF 82141, suprafață imobil 3.311,00 mp. 

Presedintele de sedinta prezinta proiectul. 
Domnul Serban Ion spune ca orice spatiu comercial aduce venit la bugetul local. Au fost de acord, au vazut despre ce este vorba si au tot ce 

trebuie. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca are o singura problema, pe strada Daniel Sterescu se imprejmuieste acum un teren si va intreba al cui este 

si de unde provine. Afirma ca acum trei ani apartinea domeniului public. Crede ca cineva a pus stapanire pe el. 
La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 10: PROIECT DE HOTARARE privind acordarea ajutoarelor de urgență din bugetul local, reglementate de Legea nr. 

196/2016 privind venitul minim de incluziune, precum și acordarea de alte ajutoare, prestații financiare, beneficii acordate familiilor, reglementate de alte 
acte normative în vigoare. 

Presedintele de sedinta prezinta proiectul. Precizeaza ca s-a schimbat legislatia si daca sunt intrebari este doamna Mariana Moise in sala. 
Domnul Serban Ion afirma ca doamna Moise este una din cele mai serioase directoare si stie sa respecte pe toata lumea. 
Domnul Moisescu Marius Octavian arata ca proiectul a fost discuta la comisie, este conform legii. 
La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 11: PROIECT DE HOTARARE privind achiziționarea unui teren în suprafață de 1651 m.p. înscris în C.F. nr. 83650 a 

U.A.T Curtea de Argeș. 
Presedintele de sedinta prezinta proiectul. 
Domnul Serban Ion precizeaza ca au mai avut acest proiect de hotarare, au fost niste respingeri din motive juridice, insa acum persoanele 

respective s-au pus in legalitate.  
Domnul Petrescu Daniel afirma ca au cumparat un drum public cu care a fost pus in posesie un cetatean. 
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Presedintele de sedinta precizeaza ca instanta l-a pus in posesie. 
Domnul Marina Bogdan crede ca vor ajunge vremurile cand toate aceste lucruri vor fi puse la punct. Spune ca a facut parte din comisia de 

negociere a pretului de achizitie a terenului, considera ca este o achizitie buna pentru municipiu, iar pretul este bun. Cu astfel de achizitii sunt de acord, 
insa nu vor fi niciodata de acord cu achizitii de 100 euro/mp. Spera sa ajunga sa vada ce s-a intamplat si cum a fost pus in posesie acel cetatean. 

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 12: PROIECT DE HOTARARE aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici și a devizului 

general, faza Studiu de Fezabilitate,  pentru obiectivul de investiții „Extinderea rețelei de canalizare în Municipiul Curtea de Argeș pe strada Victoriei și 
străzile adiacente”. 

Presedintele de sedinta prezinta proiectul. 
Nu au fost discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 13: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea participării UAT Municipiul Curtea de Argeș în cadrul Programului 

vizând sisteme de alimentare cu apă, canalizare şi epurare a apelor uzate – Apă-canal, derulat de AFM. 
Presedintele de sedinta prezinta proiectul. 
Nu au fost discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 14: PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local  si a bugetului institutiilor finantate integral sau partial 

din venituri proprii pe anul 2024 
Presedintele de sedinta prezinta proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca la rectificare le sunt bagate lucruri neconcordante la gramada si nu le va vota. 
Domnul Bucur Ovidiu Dumitru spune ca au avut discutii si in comisia económica,  este acea imprejmuire cu gard de la CCA fara sa fie aprobare 

in prealabil, motiv pentru care se vor abtine. 
Domnul Serban Ion arata, in legatura cu locurile de joaca, ca s-a dat acum o lege prin care trebuie modificate toate locurile de joaca astfel incat 

copiii sa fie protejati. 
Domnul Marina Bogdan spune ca din cate stie dumnealui mai intai se aproba in consiliul local si apoi se face cheltuiala. Intreaba ce vor face 

daca nu vor vota. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca nu este facuta cheltuiala. Daca nu se aproba, vor da gardul inapoi. 
Domnul Marina Bogdan spune ca la bazin au stat patru luni fara centrale si s-a spus ca nu se pot achizitiona. 
Presedintele de sedinta arata ca a fost acea ordonanta care nu le-a permis sa achizitioneze.  
Domnul Serban Ion spune ca nu s-a putut face din anumite motive, dintr-o ordonanta, din lipsa de bani, dar crede ca este bine ca se face. 
Domnul Marina Bogdan spune ca mai intai se face hotararea de consiliu si apoi se face cheltuiala si nu intelege cum pot unii colegi sa spuna 

ca este in regula. 
Domnul Marinescu Madalin spune ca au discutat in comisia económica problema gardului si doreste sa se consemneze ca lucrarea este 

executata si abia acum este trecuta in buget.  
La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  11 voturi “Pentru” si 8 voturi “Abtinere” (Bucur 

Ovidiu Dumitru, Drăgăneci Mihai Bogdan, Marina Ionuț Bogdănel, Dumitrache Maria, Georgescu Doru, Marinescu Madalin, Petrescu Daniel, Tița Nicolae 
Cătalin). 

Diverse 
Domnul Serban Ion intreaba daca generatorul de la Cerbureni a fost luat cu montaj. 
Domnul Greavu Gheaorghe spune ca nu. 
Domnul Georgescu Doru spune ca la inceputul sedintei a cerut sanctionarea persoanelor care au perturbat sedinta din 27 februarie. Ii spune 

domnului Savu ca are o comisie de disciplina si sa dea drumul la constatarea evenimentelor. Orice angajat al primariei care in relatia cu cetateanul are 
comportament neadecvat, sa fie sanctionat. De asemenea spune ca domnul Primar trebuie sa prezinte in Consiliul local un raport privind starea 
economica si de mediu a UAT. Considera ca este grav ca bazinul de inot sa nu functioneze, gropile din oras sa nu fie acoperite, cetatenii din jurul orasului 
sa nu poata sa ajunga acasa cu piciorul atunci cand ploua pentru ca nu se pun 2,3 masini de piatra.  

Spune in continuare ca indicatoarele rutiere pe strada Negru Voda la intersectia cu B-dul. Basarabilor trebuie analizate impreuna cu Politia. 
Acolo este semnul „Stop” si este de parere ca trebuie „Cedeaza trecerea”. Acelasi lucru pentru intersectia strazilor Never cu Banu Maracine si Banu 
Maracine cu Cuza Voda. 

Domnul Popescu Silviu arata ca dumnealor in consiliul local sunt o echipa care in final trebuie sa aduca tot ce este bun pentru oras. Spune ca 
sunt unele probleme in oras si daca s-ar infiinta Politia locala, multe lucruri din acest oras ar fi reglementate.  

Presedintele de sedinta arata ca la acest moment exista o lege care nu permite infiintarea Politiei locale, dar ideea dumnealui este foarte buna. 
Domnul Popescu Silviu spune ca sunt locuri de joaca in tara unde s-au intamplat multe necazuri. Intreaba daca de cele din oras raspunde 

cineva. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca sunt predate catre SPGC. 
Domnul Popescu Silviu spune ca s-a deschis acea centrala care ramasese nefolosita, dar nu exista niciun loc de parcare nici macar pentru 

masinile care vin sa aprovizioneze. Nu stie cum s-a dat autorizatie de functionare daca nu au locuri de parcare. De asemenea spune ca se astepta ca 
astazi sa li se spuna care au fost luate masuri in legatura cu incidentul petrecut sedinta trecuta,  persoana fiind subordonata primariei, consiliului local. 
Spune in continuare ca in mandatul anterior a facut o propunere pentru modul cum se poate asigura alimentarea cu energie electrica la Statia Cerbureni 
prin sursa de la Centrala Cerbureni. Aceasta centrala are trei surse de energie, niciodata nu ramane fara. In incheiere spune ca dumnealui are o varsta, a 
trecut prin multe si considera ca ambitiile personale nu trebuie facute publice. 

Domnul Marina Bogdan spune ca a aflat ca primaria taxeaza asociatia de la adapostul de caini  pentru niste spatii care le-au fost oferite lor, 
spatii aflate in spate. Roaga ca aceste spatii sa le fie oferite gratuit acestor oameni care de fapt le rezolva dumnealor problemele. Este inadmisibil sa se ia 
chiriei, fie ea cat de mica, celor care adapostesc cainii acolo.  

Doamna secretar general arata ca legiuitorul da voie ca domeniul public si privat sa fie concesionat, inchiriat, sa fie date in administrare sau in 
folosinta gratuita in anumite conditii. A inteles solicitarea dumnealui si colega de la ADPP va analiza aceasta situatie.  

Domnul Marina Bogdan spune ca nu a vazut nicio informare in legatura cu varianta ocolitoare. Mai multi consilieri au semnat o solicitare catre 
domnul Primar pentru a stabili o intalnire cu cei interesati. Are informatii oficiale ca au existat 6 variante de traseu si doar 3 au fost luate in considerare, 
pentru ca celelalte depaseau limita UAT Curtea de Arges. Dintre cele trei a fost aleasa cea mai buna solutie. 

In discutie intervine domnul Rada care doreste sa i se dea cuvantul, spunand ca domnul consilier vorbeste tot timpul.  
Este rugat de presedintele de sedinta sa astepte pentru ca sunt inscrise alte persoane inaintea dumnealui.  Reuseste cu greu sa restabileasca 

linistea in sala. 
Domnul Marina Bogdan spune:”O sa pun documentele public ca sa nu se mai deranjeze domnul de aici de la PNL. ca are reprezentanti in 

consiliul local, are reprezentanti in CNAIR.” 
Domnul Petrescu Daniel spune ca apreciaza gestul domnului Popescu si faptul ca a luat atitudine. Referitor la adapostul de caini spune ca pot 

sa le dea si cu bani si fara bani, problema este cine prinde cainii din oras. Nimeni nu le-a aratat o poza cand se ridica cainii din oras. Sunt caini in oras si 
nimeni nu ia atitudine. 
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Domnul Rada Vasile face precizarea ca vorbeste in calitate de pagubit. Intreaba cum s-a ales acea varianta de centura. S-a spus ca a ales 
CNAIR. S-a mintit pentru ca dumnealui are o cerere de la urbanism din  luna octombrie 2023 care a fost data catre CNAIR. 

Doamna secretar general arata ca un studiu de fezabilitate este realizat de catre proiectantii care au castigat licitatia. CNAIR avizeaza analiza 
multicriteriala 1, 2 si alege varianta  optima. Dumnealor nu pot sa nu elibereze certificate de urbanism chiar daca constata ca ele trec pe varianta de 
ocolire, cerand in certificatul de urbanism avizul CNAIR. 

Domnul Rada intreaba de ce nu li s-a explicat asa data trecuta. 
Doamna secretar general afirma ca si dumnealui stie ce s-a intamplat data trecuta, in toata sedinta dansa si colegii dumneaei au fost facuti 

gunoaie, hoti si nu trebuie sa creada ca le este usor. 
Domnul Rada Vasile spune ca PUG-ul este anulat de instanta si de ce si-au permis sa dea acel document. 
Doamna secretar general precizeaza ca atunci cand un municipiu nu are un PUG, persoana fizica sau juridica isi reglementeaza zona prin 

PUZ. 
Domnul Rada Vasile spune ca s-au dat foarte multe Autorizatii de construire, Certificate de urbanism, insa PUG-ul este anulat de instanta. 
Doamna secretar general spune ca sunt obligati sa emita certificate de urbanism prin care se solicita avizele necesare. 
Domnul Rada Vasile intreaba cum s-a putut elibera certificatul de urbanism pe care il are dumnelui in mana. 
Doamna secretar general il roaga sa ii arate acel document. Spune ca este Certifficatul de urbanism in vederea realizarii variantei de ocolire a 

municipiului. Precizeaza ca pentru infrastructura mare nu se solicita PUZ. 
Domnul Marin intreaba care sunt celelalte  variante ale centurii. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca nu le stie, doar firma care a facut Studiul de fezabilitate le stie. 
Doamna Luminita Badea spune ca dumnealor stiu situatia, are un proces pe rol la Judecatorie. Ieri, domnul Paunescu, „a trimis din nou gasca 

sa ma taxeze cu cat vrea dansul”. Dumneaei are o cerere aprobata in care solicita ramanerea celor doua constructii demontabile amplasate pe platoul 
central din piata pe o perioada de cinci ani, cu drept de prelungire si de asemenea solicita ca plata sa o faca zilnic in functie de folosinta. Doreste sa se 
stie ca pana nu expira acea aprobare, va plati exact cat i s-a aprobat. Afirma: „Piata nu este facuta ca sa aduca bani cu gramada la primarie. Nu. Sa-si 
scoata cheltuielile si ca oamenii astia sa nu mareasca preturile, ca iau si ei de undeva marfa”. Arata ca toata lumea s-a intins pana la jumatatea platoului, 
iar dumneaei promite ca de maine va pune cort in mijlocul platoului pentru a-si vinde marfa si nu va plati mai mult de zece lei. De asemenea spune ca in 
regulementul pietei se spune ca dupa aprovizionare, mijloacelor de transport se vor scoate in mod obligatoriu din piata. A facut sesizari si la primarie si la 
politie pentru ca i s-a pus acolo o duba, a finului domnului Paunescu, iar acesta a vandut varza fara sa plateasca cinci bani la primarie. De asemenea 
spune ca in regulament se spune sa nu se comercializeze si sa nu se consume bauturi alcoolice in incinta pietei. „Se vand ca la povarna bauturile pe 
taraba in piata”. Doreste inca o data sa spuna ca de maine isi va pune cort in mijlocul pietei pentru a-si vinde marfa si va plati conform aprobarii. 

Doamna Faraoan intreaba, in legatura cu centura, cum s-a luat aceasta masura si cum s-a ajuns printre casele dumnealor. De ce nu s-a trecut 
pe la padure sau pe marginea lacului.  Intreaba  daca a venit cineva sa vada ce se va intampla daca va trece centura pe acolo. 

Doamna Andrei spune ca are doua probleme, una referitoare la varianta ocolitoare si una referitoare la parcarea cu plata de pe bulevard. 
Intreaba daca medicii care au cabinete vis-a-vis de  fosta posta, vor plati parcarea cate ore vor sta la seviciu si  daca salariatii primariei vor plati. 

Presedintele de sedinta precizeaza ca absolut toata lumea care va parca pe bulevard si la Biserica Domneasca va plati parcarea. Se poate 
parca fara plata pe strada Victor Stefanescu, pe strada Episcop Ghenadie. 

Domnul Serban Ion arata ca la nivel de oras sunt stramtorati in privinta locurile de prcare. Se poate parca si la Sala de sport. 
Doamna Andrei  spune ca cea de a doua problema se refera la varianta ocolitoare despre care dumneaei considera ca nu este ocolitoare 

deloc. Intreaba daca ocolitoare inseamna in intravilan, in cartierele orasului sau fiind ocolitoare trebuie sa ocoleasca proprietatile oamenilor. A fost in sala 
si luna trecuta si li s-a spus ca nu acea varianta va fi cea definitiva, ceea ce nu este adevarat. Dumneaie crede ca aceea va fi categoric varianta definitiva. 

Presedintele de sedinta spune ca nu crede. Arata ca pe terenul unui cetatean, cand s-a facut forajul a izbucnit apa si cu siguranta pe acolo nu 
se va mai face pentru ca nu au cum. 

Doamna Andrei  spune ca pe strada Haiducesti au forat si nu i-a interesat nimic. Nu stie ce se intampla daca dadeau in canalizare sau in 
conducta de gaze.  

Un domn din sala spune ca ar trebui sa vina proiectantii la fata locului si sa le arate cum este posibil sa intre printre case. 
Doamna Andrei  considera ca nimanui nu i-ar conveni sa i se darame casa sau sa treaca artera pe langa casa. Crede ca s-a hotarat varianta 

cea mai convenabila pentru primarie. 
 
 

                       Presedinte de sedinta                                                                          Secretar general al municipiului 
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